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NOTULEN 
 

TYPE 
VERGADERING 

Algemene Vergadering Sportraad 

DATUM 20 juni – 20 uur – Zaal Bakenbos (GC Felix Sohie) 

AANWEZIG 

Jeroen Nagels (Voorzitter), Dave Geentjens (Ondervoorzitter en Karate Ryo Dojo), Iemke Kuijper 
(dagelijks bestuur en HTC Isca), Kenzo Vermeesch (dagelijks bestuur en TC De Jonge Wingerd), 
Paul Van Steene (HTC Isca), Pieter-Jan Lenaerts (VTB Ping-pong), Joke Van Roy (Basket Hoeilaart), 
Lauren de Crombrugghe (De Gympies), Veronique Desmet (Jiu-jitsu Kani Bazami), Marijke De 
Rudder (Dynamo Wijndaal), Philippe Ghekiere (Yogaclub Druivenstreek, Jan Kunnen 
(Sport&Opleiding vzw), Mark Raes, Ghislain Dewolf (Nero’s Badmintonclub), Eva De Bleeker 
(Schepen van Sport), Bart Mullie (Coördinator Sport en Gezondheid)  

VERONTSCHULDIGD 
Paul Beetens (TC De Jonge Wingerd), Katharine Tessens (Soulstep Dance), Gunter Denayer (Judo 
Hoeilaart), Serge Muyldermans (ERC Hoeilaart), 

AFWEZIG 
Alain Vermeulen (Tang Soo Do), Danny Bombaerts (ZA Team), Guy Vandervaeren (Wandelclub 
Druivenstreek), Alain Pirquin (WTC Hoeilaart), Michel Gahy (Petanqueclub Hoeilaart), Anorak 
Sourakit (ZVC Santos) 

 

1. agenda 

 

 Uitwisselingsforum/brainstorm 

o Huidig huishoudelijk reglement 

o Toekomstige thema’s 

o Buitenmuren en naam sport- en jeugdcentrum 

 Infrastructuur 

o Stand van zaken masterplan sportinfrastructuur 

o Stand van zaken transitie sportclubs 

 Verenigingsondersteuning 

o Erkenningsaanvraag vzw Saru 

o Erkenningsaanvraag Kevin Demaerschalck 

o Subsidieverdeling 

o Bijscholing 

o Vertrouwenspersoon binnen club 

 Adviesraden 

o Oprichting mobiliteitsraad 

o Verslag ‘overleg van raden’ 

o Sportraad 2019 

 Varia 

o Feest van de Sport 

 Beleidstoelichting 2018 

 Verenigingswerk/bijklussen 

 Duurzaam sportmateriaal 

2. Vergadering 

BRAINSTORM HUIDIG 
HUISHOUDELIJK 
REGLEMENT 

 Info zie powerpointpresentatie met vermelding van de aangehaalde thema’s en 

hoeveel stemmen deze kregen. Volgende feedback op de 4 thema’s:  

 De huidige tarieven van de sporthal zijn correct. Voor de nieuwe zalen (dans, 

polyvalent, dojo) kunnen de tarieven van de spiegelzaal en mattenzaal gebruikt 

worden. 

o Algemeen akkoord: 

 De prijzen moeten eens vergeleken worden met andere gemeenten 

 Er kan rekening gehouden worden met sporttakken of 

sporttechnische vereisten in de prijssetting. Clubs die bijvoorbeeld 

in andere zaal moeten dan ‘de voor hun sport beste zaal’ dienen 

niet meer te betalen omdat die andere zaal duurder is. 

 Er kan rekening gehouden worden met sociale tarieven 



2  

 

 De prijzen dienen uniform gemaakt te worden over de beschikbare 

infrastructuur 

o Verschillende meningen: 

 De nieuwe zalen moeten dezelfde prijzen krijgen als de voorgaande 

zalen met eenzelfde oppervlakte en de prijzen moeten niet stijgen 

 De huidige tarieven zijn te laag, nieuwe en betere 

sportinfrastructuur vereist ook aangepaste tarieven. Nieuwe 

infrastructuur vereist ook (financiële) inspanningen van de clubs. 

Clubs moeten zelfbedruipend zijn, gemeenten kunnen niet blijven 

investeren en exploiteren aan dergelijke tarieven. 

 Bij twee sportverenigingen uit dezelfde categorie die eenzelfde uur aanvragen gaat de 

voorrang naar de club die dat uur het voorgaande jaar had: 

o Algemeen akkoord: 

 Er moet gestreefd worden naar continuïteit binnen de 

infrastructuur, de gebruikers moeten niet elk jaar een nieuw lokaal 

of uur toegewezen krijgen 

 Er moet nagekeken worden of het huidige lokaal het beste lokaal is 

voor de sporttak. Op basis van de sporttak moet er een keuze 

voorgesteld worden voor de gebruiker. Dit is een oefening die op 

voorhand bij het opstellen van het reglement of door 

sportfunctionaris kan gemaakt worden 

 Er moet rekening gehouden worden met de ontwikkeling van de 

sporttak/gebruiker (bvb ledenaantal, aanbod) en de huidige 

bezetting in het toewijzen van de uren, de criteria hiertoe kunnen 

bepaald worden 

 De overeenkomst over de voetbalinfrastructuur tussen de gemeente en ERCH en over 

de tennisinfrastructuur tussen de gemeente en TC Jonge Wingerd is iets tussen hen en 

moet niet besproken worden op de sportraad 

o Algemeen akkoord: 

 De sportraad is een adviesraad van alle beoefende sporten (en 

clubs) in de gemeente en dient dus ook betrokken te worden in alle 

reglementen of overleg waarin de gemeente en één of meerdere 

andere partijen betrokken zijn 

 De sportraad is een toegevoegde en ‘onafhankelijke’ waarde in het 

gemeentelijk sportbeleid en kan zeker bijdragen in overleg tussen 

gemeente en clubs. 

 Een sportvereniging uit een andere Druivenstreek-gemeente moet meer betalen dan 

een sportverenigingen uit eigen gemeente  

o Algemeen akkoord: 

 Er is geen bezwaar tegen het principe van verschil tussen ‘eigen’ 

sportclubs of ‘buitenlandse’ sportclubs, maar:  

 Prijzen dienen ook intergemeentelijk bekeken te worden, 

ook in het kader van bovenlokale verenigingen 

 Prijzen dienen ook bekeken te worden in functie van het 

aanbod van deze sporttak en de beschikbare 

infrastructuur hiervoor in de diverse gemeenten 

 Prijzen dienen bekeken te worden in functie van 

bezettingsgraad of oplossingen voor de bezetting.  

BRAINSTORM 
TOEKOMSTIGE THEMA’S 

 Info zie powerpointpresentatie. Volgende thema’s worden aangehaald om in de 

toekomst te bespreken: 

o Opmaken bovenlokaal infrastructuurbeleid 

o Wat kan de gemeente doen om clubs actief te houden en hun te 

ondersteuning in het behouden/uitbouwen van een goede werking 

 Hoe kan de communicatie vanuit clubs en gemeente bvb naar 

scholen beter georganiseerd worden 

 ‘Regionale’ondersteuning/bescherming 
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 Communicatielijnen naar scholen 

 Diversiteit in het sportaanbod nastreven 

o Bespreken sportaanbod in de gemeente, niet-clubgebonden, 

sportprogrammatie, wat doet de gemeente, wat doet Bart? 

o Overzicht minder bekende sportinfrastructuren: speelterreinen, fit -o-meter, 

omlopen, hoe kunnen we dit in de kijker zetten, wat kan er in de toekomst? 

o Participatie in de toekomst: hoe gaan de adviesraden werken in de 

toekomst, hoe gaan we deze organiseren? 

 

BRAINSTORM 
BUITENMUREN/NIEUWE 
NAAM 

 Info zie powerpointpresentatie. 

o Suggesties namen: 

 ‘Doenderdome’ 

 Naam ‘Molenvijver’ behouden 

 Vraag stellen aan ‘Heemkundige Kring’ 

 Wedstrijd uitschrijven 

o Suggesties buitenmuren 

 Sportgraffiti of op andere manier de beoefende sporttakken 

visualiseren 

 Sportbeoefening op buitenmuur mogelijk maken vb klimmuur, 

parcours, matjes 

 Visuele effecten, beweegbare beelden, led…en waarom hier geen 

inkomsten uit genereren door sponsors… 

 Wedstrijd uitschrijven 

 Wel liever geen ‘bedrukking’ dan iets lelijks 

OVERZICHT WERKEN 
SPORTINFRASTRUCTUUR 

 Eva verduidelijkt: 

o Werken verlopen volgens planning, er werden wel ‘nieuwe’ ondergrondse 

gangen van de kruipkelder ontdekt, maar deze werden in kaart gebracht 

o Ook het tijdelijke vijfde tennisterrein werd aangelegd naast de 

voetbalinfrastructuur, hiervoor werd een aparte doorgang tennis-voetbal 

voorzien 

BOVENLOKALE SUBISIDIE-
AANVRAAG 

 Bart verduidelijkt zie powerpoint 

TRANSITIE SPORTCLUBS 

 Bart licht de powerpoint-presentatie toe 

 Vanuit HTC ISCA komt de vraag over hockey in de sporthal. Bart antwoordt dat dit 

inderdaad gepland is vanaf de sporthal beneden terug opengaat, maar dat dit niet in 

dit overzicht staat, omdat enkel de huidige clubs die gebruik maken van de 

infrastructuur hierin opgelijst staan. 

ERKENNINGSAANVRAGEN 

 Bart licht de powerpointpresentatie toe 

 Ghislain (Nero’s Badmintonclub) merkt op dat beide aanvragen geen informatie toevoegen  

over 4.1.c. in het reglement: 

https://www.hoeilaart.be/sites/default/files/media/reglementen_-

_documenten_pdfs/28092015-pt11-reglement_erkenning_vereniging.pdf 

 “een beknopt verslag van de werking van het voorbije werkings- of kalenderjaar, met een 

overzicht van de werkingsmomenten: plaats, datum en doel. Uitnodigingen, oproepen, 

aankondigingen, flyers kunnen dit verslag vervangen.” 

 Bart erkent dat dit inderdaad niet toegevoegd werd, dit punt zal de raad schrappen en de 

aanvrager zullen gevraagd worden om deze documenten toe te voegen indien reeds een 

werking en dan zal dit opnieuw geagendeerd worden. 

SUBSIDIEVERDELING 

 Bart licht de powerpointpresentatie toe 

 Er wordt wat gediscussieerd over dit punt: 

o Marijke (Dynamo Wijndaal) meent dat dit slechts een doekje voor het bloeden is 

en vindt het raar om punten/centen uit te keren voor iets dat niet georganiseerd 

werd 

https://www.hoeilaart.be/sites/default/files/media/reglementen_-_documenten_pdfs/28092015-pt11-reglement_erkenning_vereniging.pdf
https://www.hoeilaart.be/sites/default/files/media/reglementen_-_documenten_pdfs/28092015-pt11-reglement_erkenning_vereniging.pdf
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o Ghislain zegt dat het ook gaat over het ‘idee’ en het honoreren van 

inspanningen. Het niet kunnen organiseren van een toernooi houdt ook 

consequenties in voor volgende jaren, bvb plaats kwijt op kalender 

 De raad geeft een positief advies om de punten vanuit voorgaand jaar toe te kennen. 

BIJSCHOLING GDPR 

 Info zie powerpointpresentatie 

 Joke (Basket Hoeilaart) was aanwezig en licht kort toe dat het vooral ging over het 

opmaken van een privacystatement en register.  Deze informatie zal verspreid worden aan 

de clubs. 

 Jeroen (voorzitter) licht nog enkele belangrijke zaken toe: 

o Gegevens minderjarigen mogen enkel bijgehouden worden mits toestemming 

ouders 

o Gegevens mogen niet uitgewisseld worden 

o De interpretatie van deze wetgeving staat nog niet op punt 

o Belangrijk is bij een ‘databreach’ binnen de 48 uur gemeld wordt en dat je 

binnen de verenigingen een DPO aanstelt. Dit kan bij 

https://www.gegevensbeschermingsautoriteit.be/ 

 Ghislain vraagt waarom deze sessie pas na 25 mei georganiseerd werd? Marijke zegt dat 

dit de snelste beschikbare datum was voor de lesgever 

BIJSCHOLING 
VERENIGINGSWERK 

 Info zie powerpointpresentatie 

 Vanaf de wetgeving invoege is, zal de gemeente proberen een kort infosessie te voorzien: 

https://bijklussen.be/ 

 Marijke voegt toe dat op 5,12,19 november info-avonden voor de 

verenigingen/vrijwilligers zullen georganiseerd worden 

VERTROUWENSPERSOON 
BINNEN DE CLUB 

 Iemke licht toe: 

o Bij HTC ISCA stellen ze iemand aan waarbij leden, ouders, vrijwilligers en andere 

terecht kunnen bij problemen binnen de club rond pesten, #metoo, onderlinge 

problemen. Hierrond zal een reglement goedgekeurd worden op de Algemene 

Vergadering.  Dit reglement zal bezorgd worden aan de clubs. 

o Andere ideeën: 

 De website van Sensoa kan hierin ook ondersteunen, zij hebben een 

spel met vlaggetjes onder andere. 

 Aan iedereen van het bestuur en trainers een bewijs van goed gedrag 

en zeden opvragen en dit communiceren naar leden en ouders dat 

iedereen dit heeft en dit een voorwaarde is. Dit zorgt voor een beter 

vertrouwen in de club 

OPRICHTING 
MOBILITEITSRAAD 

 Jeroen licht dit toe en vindt het goed dat er een mobiliteitsraad wordt opgericht. De 

Sportraad heeft zich in het verleden ook al uitgesproken over fiets-en wandelwegen en wil 

in de toekomst ook betrokken blijven hierin. Jeroen doet een oproep tot kandidaturen.  

OVERLEG VAN RADEN 

 Jeroen heeft dit bijgewoond en brengt verslag uit over volgende zaken: 

o De evaluatie van de raden door de wakkere burger bracht positieve en negatieve 

punten naar voren, het is wel afwachten op de resultaten per raad om meer 

details te geven. 

o De beleidstoelichting vanuit het college kan wel beter 

o Het overleg van raden heeft meer inhoud nodig om constructieve en 

resultaatgerichte vergaderingen te kunnen houden 

o De adviesprocedure is niet voldoende duidelijk voor de raden en de raden 

vragen ook om meer geraadpleegd te worden. 

o De meer gedetailleerde resultaten zullen eerst binnen het DB besproken worden 

o Vanuit de seniorenraad kwam er ook de vraag aan de andere raden/verenigingen 

om hun aanbod waar 50-plussers ook welkom zijn door te geven, dan publiceert 

de seniorenraad dit op hun website. 

o Er zal op 3 oktober een politiek debat georganiseerd worden, leden van de 

sportraad met vragen voor dit debat kunnen deze doorgeven.  

o Verschillende raden schrijven en memorandum vóór de verkiezingen waarin ze 

aangeven wat hun wensen zijn. Vanuit het Dagelijks Bestuur is er echter de 

https://www.gegevensbeschermingsautoriteit.be/
https://bijklussen.be/
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ambitie om dit pas na de verkiezingen te doen met de nieuwe beleidsploeg. Zo 

kunnen we direct met de juiste mensen het volgende sportbeleid uitschrijven. 

SPORTRAAD 2019 

 Ten laatste 6 maanden na de aanstelling van een nieuwe gemeenteraad dient de 

Sportraad ook opnieuw aangesteld te worden. Jeroen roept om zich kandidaat te stellen 

en/of binnen de vereniging of gemeente te polsen bij mogelijk geïnteresseerde leden. 

FEEST VAN DE SPORT 

 Deze vindt plaats op vrijdag 28 september. De raad is akkoord met het geven van 

drinkbekers voor de kampioenen, dit in het kader van drinkkraantjeswater, een charter dat 

de gemeente ondertekende. Elke sporthal is gebaat bij het gebruik van een drinkfles, ook 

in het nieuwe sport-en jeugdcentrum komen 4 fonteintjes en dit is ook goed voor het 

verminderen van de afvalberg door minder gebruik te maken van verpakkingen of PMD. 

 

3. Varia 

VARIA   

4. Takenlijst 

 

WIE TAAK DEADLINE 

Alle leden Vrijdag 28 september noteren 

voor het Feest van de Sport 

NU 

Alle leden Polsen naar kandidatuur voor 

mobiliteitsraad binnen de club 

15 september 

Alle leden Polsen naar kandidatuur voor 

Dagelijks Bestuur/Sportraad 

volgende legislatuur 

31 december 

Iemke 

Kuijper HTC 

ISCA 

Reglement 

vertrouwenspersoon bezorgen 

Tegen volgend DB, bezorgen aan AV per 

mail nadien 

Dagelijks 

Bestuur 

Feedback op Huishoudelijk 

Reglement bekijken en 

opnemen in eerste voorstel 

reglement voor nieuw sport- 

en jeugdcentrum 

30 juni 2019 

Dagelijks 

Bestuur 

Keuze en voorbereiding 

brainstorm volgende 

Algemene Vergadering 

Volgende Algemene Vergadering 

Overleg van 

Raden 

Bespreken uniforme prijzen 

over verschillende 

infrastructuren 

Bespreken vorm en invulling 

adviesraden van de toekomst 

Volgend Advies van Raden 

Bart (dienst 

Vrije Tijd) 

Voorstel behoud punten 

subsidiereglement agenderen 

op college 

30 augustus 2019 

Bart (dienst 

Vrije Tijd) 

Clubs die erkenning 

aanvroegen vragen om de 

gevraagde documenten van 

4.1.C. voor te leggen 

30 augustus 2019 

Bart (dienst 

Vrije Tijd) 

Korte bijscholing over 

bijklussen.be/verenigswerk 

organiseren 

30 november 2019 

Bart (dienst 

Vrije Tijd) 

Gegevens bijscholing: oa 

privacystatement en register 

aan leden bezorgen 

30 augustus 2019 

Bart (dienst 

Vrije Tijd) 

Advies over naam en 

buitenmuren nieuw sport-en 

30 augustus 2019 
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jeugdcentrum op college 

zetten 
 

  

BIJLAGEN Powerpointpresentatie 

VOLGENDE 
VERGADERING 

Nog te plannen 

 

 
 


